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Αξιότιμε κ. Υπουργέ 

Τον τελευταίο χρόνο όλοι μας βιώνουμε μία αρκετά 

πρωτόγνωρη κατάσταση όπου η εξάπλωση της πανδημίας της νόσου 

του κορωνοϊού έφερε το σύστημα υγείας της χώρας μας στα όρια του. 

Μία από τις σημαντικότερες επιπτώσεις της εξάπλωσης της πανδημίας 

της νόσου κορωνοϊού (COVID-19), είναι το πλήγμα που έχει δεχτεί η 

οικονομία μας. Η κυβέρνηση  σε αυτές τις δύσκολες ώρες που 

περάσαμε, στάθηκε σύμμαχος στις επιχειρήσεις σχεδόν όλων των 

κλάδων και αυτό φαίνεται από την πληθώρα προγραμμάτων και 

δράσεων που υλοποιούνται και έχουν υλοποιηθεί στα πλαίσια του 

COVID-19 [19.3.2020/C(2020) 1863 Ανακοίνωση Ε.Ε.]. 

Έχοντας φτάσει στο τέλος της μεγαλύτερης υγειονομικής κρίσης 

που έχουμε αντιμετωπίσει τα τελευταία 100 χρόνια, καλούμαστε να 

επαναφέρουμε τις ζωές μας όπως ήταν πριν την πανδημία. Όμως, 

έχουμε να διανύσουμε μία περίοδο προσαρμογής έτσι ώστε να 

προστατέψουμε τους οικονομικά ασθενέστερους που πλήγηκαν από 

την κρίση του κορωνοϊού. Η κρίση του κορωνοϊού οδήγησε την 

οικονομική δραστηριότητα της χώρας στο ναδίρ αναγκάζοντας 

ορισμένες περιπτώσεις επιχειρηματιών να αδυνατούν να καταβάλουν 

τις οφειλόμενες ασφαλιστικές τους εισφορές. Αυτό είχε ως 

αποτέλεσμα να καταλήξουν στη μη χορήγηση ασφαλιστικής 

ικανότητας όπως προβλέπεται με τα όσα ορίζονται στο Ν.4670/2020 

(Α΄43), άρθρο 37, παρ. 8, «Για τη χορήγηση ασφαλιστικής ικανότητας 

και παροχών υγειονομικής περίθαλψης σε είδος από 01.01.20 και 

εφεξής  απαιτείται για τους μη μισθωτούς η συμπλήρωση δύο (2) 

τουλάχιστον μηνών ασφάλισης κατά το προηγούμενο ημερολογιακό 

έτος ή κατά το τελευταίο δωδεκάμηνο πριν από την ημερομηνία 

προσέλευσης ή επέλευσης του ασφαλιστικού κινδύνου και εφόσον 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7617

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/6/2021



έχουν καταβληθεί οι απαιτούμενες ασφαλιστικές εισφορές σύμφωνα 

με τις ισχύουσες διατάξεις».       

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ,  

Αν αναλογισθούμε την πρόσφατη υγειονομική κρίση την όποια 

ακόμη δεν έχουμε ξεπεράσει, αλλά και τις επιπτώσεις όπου άφησε και 

θα αφήσει στις ζωές των πολιτών, δε νομίζεται πως θα έπρεπε να 

δημιουργηθεί το θεσμικό πλαίσιο έτσι ώστε να χορηγηθεί κατ’ 

εξαίρεση στους μη μισθωτούς, η ασφαλιστική ικανότητα και οι 

παροχές υγειονομικής περίθαλψης σε είδος;   
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